

雲林監獄為落實推動生命教育實施計畫結合社會資源與國立嘉義大學助理教授李孟育共同辦理生命教育演講系列，於103年03月10日舉辦第3場專題演講「做自己生命的主人」。

The Yunlin prison pursues the life education lecture series together for the realization impetus life education action program union society resources and state-run Jiayi University assistant professor Li Meng Yu, conducts "the master in 103 years on March 10 date who the 3rd topic lectures makes oneself life".



教誨師陳鈞傑代表致贈感謝狀
Counselor Shi Chen Junjie representative to send presents as a gift thanks shape

方信翔總召集人演講情形(一)
Fang XinXiang the total convener lectures the situation



方信翔總召集人演講情形(二)
Fang XinXiang the total convener lectures the situation

方信翔總召集人演講情形(三)
Fang XinXiang the total convener lectures the situation

本監由教化科教誨師陳鈞傑代表致贈感謝狀予嘉義市自立協會總召集人方信翔先生，方總召以自己為身障人士為例，強調在面臨自理生活都十分艱難的人，如何「做自己生命的主人」。在演講的過程中為加深同學的印象辦理有獎徵答，讓會場的氣氛更加活絡反應熱烈。

This supervises by the enlightened branch teaches Shi Chen Junjie representative to send presents as a gift thanks shape to give Jiayi to support oneself association total convener Mr. Fang XinXiang, the side always summons take oneself to bond the public figure as the body is the example, emphasized faces takes care of oneself the life all extremely difficult person, how "makes oneself life master".For deepens Inmate's impression in the lecture process to handle the offering prizes for correct answers, lets the conference site an atmosphere more detachable response be warm.